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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
Guvernörsrådet 

  

PROTOKOLL NR. 7 2004 - 2005 
 

Tid:   2005-01-13  
Plats:   Torshavn, Färöarna 
Deltagare: Beslutande:  GRO Håkan Johansson,  DG Bo Sahlén 101-A, DG 

Arvo Metzmaa 101-B,  DG Lars Gunnar Holmberg 101-GD, DG 
Elisabet Lindqvist 101-N,  DG Göran Engström 101-P,  DG Åke 
Lind 101-S, DG Åke Hultqvist 101-SM,  DG Ulf Svenzon 101-SV, DG 
Frank Smith 101-U, VDG Bengt-Arne Bengtsson 101-VG,  

 
 Övriga: PCC Lennart Fridén,  IPGRO Finn L. Bangsgaard,  EC Annette 

Eiserman-Wikström, VGRO Lennart Löf, YED Hans Folkesson, BYED 
Jan Lofjärd, MDLDC Peter Dánilo, Ordf. FUU Lennart Wester, IRD 
Björn Palmer, NSR-AU Kjell Jonsson, PDG Reino Wikström, PDG 
Melker Lindqvist och Redaktör Maud Nordell. 

 
 Mötet inleddes av att GRO Håkan Johansson hälsade alla välkomna till 

detta GR-möte i anslutning till NSR-mötet. 
 
§ 78 Mötets öppnade 
 
 GRO Håkan Johansson öppnade mötet. 
 
§ 79 Val av sekreterare 
  
 Beslut: 
 VGRO Lennart Löf valdes till sekreterare. 
 
§ 80 Val av justeringspersoner 
 
 Beslut: 
 Till justeringspersoner för dagens protokoll valdes DG Bo Sahlén och 

DG Arvo Metzmaa. 
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§ 81 Fastställande av ärendelistan 
 

 § 91 Övriga frågor kompletteras med följande  
 

a. Minibussprojektet:  DG Åke Lind 
b. Reseledare till Conventionresan mm 
c. Världens barn: GRO Håkan Johansson 
d. Förslag till regler för val av ID-kandidaten. 
   
Varefter dagordningen fastställdes. 

 
 
§ 82 NSR-mötet 
 

A) IPGRO Finn L. Bangsgaard presenterade ett förslag till de som skall 
utöva rösträtt vid NSR-mötet 2005. Sverige har totalt 12 röster.  

 
Beslutades att rösträtten vid NSR-mötet 2005 utövas av GRO Håkan 
Johansson, 10 Distriktsguvernörer och IRD Björn Palmer. Vid tillfällen då 
Sverige har en röst röstar GRO Håkan Johansson, 
  
B) NSR-AU ledamoten Kjell Jonsson refererade till ”NSR Arbetsrutiner” 

sidan 15, angående NSR-projekts finansiering. Procentfördelning 
mellan länderna vad gäller 0.94 Euro/medlem är oklart och stämmer 
inte med fördelningen vad gäller den administrativa delen. Frågan tas 
upp av GRO Håkan Johansson vid CC-mötet. Ett ev. förändrings-
förslag skall läggas fram för NSR-mötet 2006.  
NSR-mötets förläggning i tiden (januari) ses över av NSR-AU enligt 
tidigare beslut. 

 
 C)  IRD Björn Palmer refererade från IRD mötet i Tallin, Estland okt 2004 

- Förslag till riktlinjer för NSR´s internationella projekt i en 5-årig 
period 

Bilaga 74 
- Rapport från projekt Maarja Village. NSR-huset är färdigtbyggt  i 

april 2005 och Sverigehuset någon månad tidigare. 
Bilaga 75 

- Rapport från det totala projektet Baldzio Silas, Vilnius, Litauen. 
Projektet skall officiellt vara avslutat 2005-05-21 

Bilaga 76    
- Förslag till nytt NSR-projekt från MD104 Norge, Center för 

cancersjuka barn i Minsk, Vitryssland. 
Bilaga 77 

- Förslag på att NSR-satsningen 2005-2006 skulle riktas mot 
katastrofen i Sydost Asien. Frågan diskuterades livligt. 

 
Beslutades att ajounera frågan till fredag em. för att IRD Björn 
Palmer kan höra med övriga IRD i Norden och att  GRO Håkan 
Johansson skall ta upp frågan på CC-mötet. 
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§ 83 Genomgång av inkomna motioner.  

 
Respektive DG föredrog inkomna motioner från respektive distrikt. 

- Motion 1 från LC Karlskrona Jarramas utreds av 
Framtidskommittén 

- Motion 2 från LC Vallentuna utreds av Humankommittén 
- Motion 3 från LC Grillby, utreds av Humankommittén 
- Motion 4 från LC Vaxholm utreds av Humankommittén 
- Motion 5 från LC Eskilstuna Smeden utreds av Humankommittén 
- Motion 6 från LC Perstorp utreds av VU 
 

Bilagorna 66 a-e, 71 
 

 
§ 84 Status på GR:s förslag till RM 2005 
 

IPCC Finn L. Bangsgaard föredrog ett förslag angående tillägg till § 28 i 
klubbstadgan. Förslaget skall som GR:s förslag framläggas till RM 2005 i 
Halmstad. Frågan tas upp för beslut vid nästa GR-möte. 

Bilaga 78 
  

§ 85 Kommittérapporter 
  

A) Framtidskommittén 
 Ordförande i framtidskommittén Lennart Wester återkommer i § 89 
 
 B) Humanitär verksamhet 
 Ordförande i humanitära kommittén IRD Björn Palmer lämnade en 

muntlig rapport över de hjälpprojekt som pågår samt refererade till 
skriftlig rapport per den 10 januari 2005 

Bilaga 79  
 IRD Björn Palmer bad alla DG att uppmana klubbarna att vara 

solidariska med de RM beslut som fattats. Pengapåsen diskuterades. 
IRD Björn Palmer uppmanade alla DG att påminna klubbarna att 
katastrof-beredskapens kassa måste fyllas på   

 Rapporten godkändes. 
 

C) Ungdomsfrågor 
 YED  Hans Folkesson summerade, per distrikt, de ansökningar på 

utresande ungdomar till utländska läger som inkommit.  Totalt 96 
ansökningar. 

 Ungdomslägren i Sverige under sommaren 2005 är på gång. Hittills har 
8 svenska ungdomar och 5-6 utländska anmält sig.  
Lägren 2006 skall presenteras vid RM 2005 i Halmstad. Respektive 
distrikt måste inlämna fakta om planerade läger 2006. 
Rapporten godkändes. 
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 D) Övriga kommittérapporter 
 IPCC Finn L Bangsgaard redogjorde för handikappfondens budskap till 

distriktsguvernörerna.   Speciellt påpekade IPCC Finn L Bangsgaard det 
viktiga i de två brev från handikappfonden som delades ut till alla 
distriktsguvernörer  under mötet, ”Till alla Lion-Presidenter i Sverige”  
och ”Käre distriktsguvernör” . 

Bilaga 80 a-d 
 
 Skrivelse från LEO-kontaktpersonen Kenneth Persson ang. regler för 

kontakterna mellan LEO-klubbarna och Lionklubbarna. 
 Kenneth Persson fick GR´s uppdrag att fundera vidare på regler för 

samarbetet. 
  
 Skrivelse från NO Sven Börjeson ang. en verksamhetsberättelse 

Skrivelsen bordlades till nästa GR-möte.  
   
 
§ 86 Ekonomi 
 EC Annette Eiserman-Wikström redogör för reseräkningen för denna 

resa. 
 EC Annette Eiserman-Wikström föredrog ekonomiskt utfall för 2003-2004  

Bilaga 72 
  
 Beslut: GR beslutar att godkänna rapporten. 
  
 
§ 87 Sveriges Lions Hjälpfond - Årsredovisning 
 IPCC Finn L Bangsgaard  föredrog årsredovisningen för 2003-2004  

Bilaga 65 
 
Beslut: GR har tagit del av årsredovisningen och lägger redovisningen 
till handlingarna.  

 
§ 88 Information 
 A) Lions Quest 

GRO Håkan Johansson redogjorde för verksamheten i Lions Quest AB 
Resultatet visar på ett underskott på 256252:-  
Rapporten godkändes. 

 
B) Rekrytering säljare 
VGRO Lennart Löf  redogjorde för lägget i arbetet med att rekrytera 
säljare.  
Rapporten godkändes. 
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C) Katastrofberedskapen 
 IRD Björn Palmer redogjorde för Katastrofberedskapens åtgärder med  

anledning av katastrofen i Sydost Asien. Mycket pengar  har utbetalats 
till de många katastrofer som inträffat under innevarande år. 
Katastrofberedskapens kassan har nu börjat återfyllas med bidrag från 
lionklubbarna. 
Rapporten godkändes. 

  
 
§ 89 Varumärkeskampanjen 
 Lennart Wester informerade om pågående arbete med ZO-seminariet 

den 5-6 februari 2005  
 VGRO Lennart Löf  redogjorde för idéer till finansiering. 

Rapporten godkändes. 
 
GRO Håkan Johansson rapporterade att han är kallad till Helsingfors 
den 30 januari 2005 för en diskussion med IP Clement F. Kusiak  
angående medlemstillväxten. 
Rapporten godkändes. 

  
§ 90 Invigning Maarja Village 
 IPCC Finn L Bangsgaard  redogjorde för invigningen av  Maarja Village. 

IPCC Finn L Bangsgaard  föreslog att GRO Håkan Johansson med 
partner representerar Sveriges Lions vid invigningen eller den GRO utser 
som sin ersättare. 

 
 Beslutades enligt förslaget 
 
 
§ 91 Övriga frågor 

1. Projekt minibuss: DG Åke Lind rapporterade att LCI har godkänt att 
Lions namn och emblem får användas i projekt minibuss om 
sponsorerna godkänns av resp. distrikt. 

 
2. Conventionresan: GR anser att  upphandlingen av conventionresan 

har skett på rätt sätt.  
DG Bo Sahlén reserverade sig mot beslutet. 
 

 
Beslutades att som reseledare för ”turistgruppen” utses PID Bruno 
Ahlqvist Gävle. 
Beslutet vid GR-mötet i Färjestaden om reseledare för  conventionresan 
2004  konfirmerades och liggande reseräkningen skall utbetalas. 
Beslutet var enhälligt. 
 
3. Världens Barn: Beslutades att godkänna Lions ansökan om att delta i  

Projektet ”Världens barn”. Ansökan inskickades 2005-01-14 
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4.   Förslag till regler för kandidat till posten som ID-kandidaten. 
GR beslutade att Åke Lind och GRO Håkan Johansson får i 
uppdrag att kontakta RVN för omformulera pkt 4 o 5 i RVN skrivelse. 

Bilaga 73 
 

5. Under pågående möte fick GRO Håkan Johansson per telefon 
besked om att Resebyrån Apollo kräver ca 40 000:- i  omedelbar 
utbetalning för att de Lion, som har arbetet i Thailand som frivilliga, 
skall få lämna hotellet och resa hem. 
GR beslutade att betala begärd summa men att ärendet skall 
utredas grundligt med Apollo. 

 
§ 92 Nästa Möte 
  

Som tidigare beslutats så förläggs nästa GR-möte till Sundsvall den  
26-27 februari 2005.  

 
 
§ 93 Avslutning 
 
 Mötet återupptogs lördag morgon Kl: 09.00 

§ 82 C)  IRD Björn Palmer rapporterade från IRD-mötet.  IRD-gruppen 
förordar att förslaget från MD104 Norge ”Center för cancersjuka barn i 
Minsk, Vitryssland” antas som nästa NSR-projekt, 

Bilaga 77 
Förslaget att NSR-satsningen 2005-2006 skulle riktas mot katastrofen i 
Sydost Asien. Frågan diskuterades livligt. 
 
IPCC Fin L Bangsgaard tackade GRO Håkan Johansson för ett väl 
genomfört möte med en BIG HAND. 
GRO Håkan Johansson tackade för visat intresse och förklarade mötet 
för avslutat. 
 

 
 Gävle 2005-01-17 
 
  

Lennart Löf                                               
 Sekr.                                                         
 

Justeras: 
 
 
  

Håkan Johansson   Bo Sahlén        Arvo Metzmaa      
GRO   DG 101-A                       DG 101-B         
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HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101 
Rapport till GR i samband med NSR-mötet i januari 2005 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott       
Gåvobeviset kommer att aktiveras både inom Lions- och SHIF:s Verksamhetsområden. En tilläggstext avsedd att 
fästas på en rams baksida är nu framtagen.. Den av LC Forshaga genomförda aktiviteten för Handikapp- fonden 
med hjälp av Gåvobevisen kommer att utgöra "det goda exemplet" i den kampanj som nu planeras.  
Underlag kommer att vara klart till Maud Nordell till nästa tryckning av tidningen.  Arbete med text om våra 
Bragdlejons insatser vid Paralympics etc. pågår. Klart 10 januari. 2005 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Lions har initierat ett arbete med inriktning på vetenskapliga studier omkring temat människa-djur i rehabili-
teringssyfte. I arbetet, som sker i Lions regi, är Svenska Ridsportförbundet, Svenska Handikappidrotts förbun- 
det, Idrottshögskola i Stockholm och Centrum för Utveckling av Svensk Handikappidrott engagerade. Olika 
former av kunskaps insamling pågår och information till olika tänkta intressenter etc. har aktiverats.  Lions var 
mot bakgrunden av vårt intressanta projekt inbjudna till den unika nordiska konferensen "Hästkraft" som 
genomfördes i Östersund under oktober. Arbetsgruppen avvaktar att ridsportförbundets representant skall bli 
återställd efter en operation innan arbetet går vidare. 
 


Vi har en del bidragsförfrågningar som f.n. är under bearbetning. Ingen rekommendation om åtgärder klar. 
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SVENSKA UNGDOMSSPELEN 
Juryn har påbörjat sitt arbete och vi avser att ha vårt beslutssammanträde i början av mars 2005. Förberedande 
kontakter ( beställningar ) har tagits med Riksmöteskommittén i Halmstad. 
 


Planering av ett seminarium i samband med Riksmötet pågår. Temadiskussion mellan David Lega (f.d Lions 
Bragdlejon, Ambjörn Sandler ( fd Livskvalitetspristagare ) XX ( årets Livskvalitetspristagare samt f.d. bitr. 
socialministern Bengt Lindqvist. David Lega fungerar som ordförande. 
 


Vi har beslutat att stödja Lions Cup i Malmö som genomföres den 12 februari. Tävlingar för funktionshind-rade i 
åldern 8 - 18 år. Ett berömvärt arrangemang mellan FIFH Malmö och Lions Club Malmö-Ellebogen. 
 


Vi ställer 3.000 kronor till förfogande som priser och arrangören har bestämt att dela upp detta i två priser om 
vardera 1500 kronor. Priserna kommer att överlämnas av HM Drottningen. 
  


GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
 DG uppmanas att följa upp läget vad gäller delaktiviteten "Respektera Handikapparkeringsplatserna inom 
respektive distrikt. Vi får inte missa denna möjlighet att hjälpa de funktionshindrade. Aktiviteten ger oss “ett 
samhällsansikte”. Ordföranden och v.ordförande kommer att fördela uppgifterna sig mellan när det gäller att få 
kontakt med distrikten. Mera om detta under mötet. 
 


Uppföljande aktivitet i Östersund genomfördes under julhandeln. Parkeringsplatserna, marschallerna, trottoar-
pratarna och juldekorationerna var föremål för kontroll. Det syntes tydligt att vårt arbete gett resultat. Diskus- 
sion pågår med kommunrepresentanter ( politiker, tjänstemän, P-vakter, Polisen och Handikapporgani-sationer 
om lämpliga felparkeringsavgifter. 
 


Klubbarna håller på med planering av arbetet med butikernas entréer. Det handlar nu om at i första hand för-söka 
kartlägga problemen och möjligheterna med butikernas entréer. Köpmännen och Fastighetsägarna har visat 
intresse och stöder oss. Utbildning av berörda planeras i samråd med stadsarkitektkontoret och represen- tanter 
för handikapporganisationerna. Klubbarna får ansvar för "sitt eget kvarter i centrum". Vi har dessutom börjat att 
aktivera "hörselområdet", som är utomordentligt viktigt mot bakgrund av den starka utvecklingen av 
hörselskadorna i vårt land. Men först skall vi lära oss lite om området. Vi håller en bra dialog med Hörsel- 
skadades Förbund och De Dövas Förbund. 
 


 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
4 januari 2005 
HAFO-002 
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BALANSRÄKNING PER 30/6 (kronor) 
 
 
 


2004-06-30 2003-06-30 
 
TILLGÅNGAR 
 
Omsättningstillgångar 
 
Likvida medel    171.636  73 931 
 
Summa tillgågnar   171.636  73 931 
 
 
SKULDER OCH EGET KAPITAL 
 
Kortfristiga skulder             0           0 
 
 
Eget kapital 
 
Fondkapital        73.961  59 834 
Årets resultat        97.705  14 097 
 
 
Summa skulder och eget kapital  171.636  73 931  
 
 
Falkenberg 2004-08-15 
 


                     
 
Sven Steffner  Göte Larsson  Anders Burman 
Ordförande   Kassaförvaltare Sekreterare 
 
 
Min revisionsberättelse har avgivits 2004-08-27 
 
 
 
 


Insamlingsstiftelsen 
Sveriges Lions Hjälpfond 
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RESULTATRÄKNING FÖR TIDEN 1.7-30.6 (kronor) 
 
 
    2003/2004  2002/2003 
 
Verksamhetens intäkter  
 
Erhållna bidrag   129.350    37 875 
 
 
Verksamhetens kostnader 
 
Avgift postgiro        - 580      -  580 
Avgift insamlingsstiftelse mm    - 2 500    - 1 650 
Övriga kostnader     - 2 095    - 2 075 
 
 
Beviljade bidrag 
 
Utbetalat      -26 500   - 19 500 
 
 
Finansiella intäkter 
 
Ränteintäkter              30             27 
 
 
Årets resultat        97 705      14 003 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


Insamlingsstiftelsen 
Sveriges Lions Hjälpfond 
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ÅRSREDOVISNING 2003-07-01---2004-06-30 
 
 
 
FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE 
 
 
Styrelsen för Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond avger härmed redovisning för fondens verksamhet 
under verksamhetsåret 2003-07-01---2004-06-30. 
 
 
Fondens ändamål 
 
Fonden stiftades av Guvernörsrådet av Lions Clubs International MD 101, efter Riksmötesbeslut i Sundsvall 
1996. 
 
Fondens åndamål är att inom ramen för Lions hjälpverksamhet från allmänheten samla in, förvalta och utdela 
insamlade medel. 
De insamlande medlen får användas inom Sverige och utomlands för 


• Hjälpverksamhet bland sjuka, handikappade eller på annat sätt hjälpehövande 
• Vård, fostran eller utbildning av barn och ungdomar 
• Främjande av vetenskaplig forskning med humanitär inriktning 


 
 
Organisation 
 
Ordförande:  Sven Steffner 
 
Kassaförvaltare: Göte Larsson 
 
Sekreterare:  Anders Burman 
 
 
Sammanträden: 
 
Under verksamhetsåret har styrelsen haft sju protokollförda sammaträden. 
Styrelsens ledamöter har därutöver, deltagit i olika sammankomster inom Lions för att informera m fondens 
verksamhet. 
 
 
Verksamhet 
 
Under verksamhetsåret har bidrag erhållits med 129.350 (37.875) kronor. Utbetalningar har skett med 26.500 
(19.500) kronor. 
 
 
Resultat av verksamheten 
 
Årets verksamhet lämnar ett positivt resultat på 97.705 (17 097) kronor efter lämnade bidrag.  
Kvarstående eget kapital i fonden uppgår efter årets resultat till 171.636 kronor vilket styresen 
föreslår balanseras i ny räkning. 
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Revisionsberättelse 
 
Till styrelsen Insamlingsstiftelse Sveriges Lions Hjälpfond 
 
Ortg nr 802004-3728 
 
 
 
Jag har granskat årsredovisningen och bokföringen samt styrelsens förvaltning i Insamlingsstiftelse 
Sveriges Lions Hjälpfond för år 2003/2004. Det är styrelsen som har ansvaret för 
räkenskapshandlingarna och förvaltningen. Mitt ansvar är att uttala mig om årsredovisningen och 
förvaltningen på grundval av min revision. 
 
 
Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige ( och med iakttagande av särskilda 
föreskrifter i stiftelseförordnandet). Det innebär att jag planerat och genomfört revisionen för att i 
rimlig grad försäkra mig om att årsredovisningen inte innehåller väsentliga fel. En revision innefattar 
att granska ett urval av underlagen för belopp och annan information io räkenspashandlingarna. I en 
revision ingår också att pröva redovisningsprinciperna och styrelsens/förvaltarens tilläpmning av dem 
samt att bedöma den samlade informationen i årsredovisningen. Jag har granskat väsentliga beslut, 
åtgärder och förhållanden i stiftelsen för att kunna bedöma om styrelseledamot är ersättningsskyldig 
mot tiftelsen, om skäl för entledigande föreligger eller om ledamoten på annat sätt handlat i strid med 
stiftelselagen eller stiftelseförordnandet. Jag anser att min revision ger mig rimlig grund för mina 
uttalanden nedan. 
 
Årsredovisningen har upprätts i enlighet med årsredovisningslagen och ger därmed en rättvisande bild 
av stiftelsens resultat och ställning i enlighet med god redovisningssed i Sverige. 
 
Styrelseldamöterna har inte handlat i strid med stiftelselagen eller stiftelseförordnandet. 
 
 
Kristianstad den 27 augusti 2004 
 


 
 
 
Jan-Inge Andersson 
Auktoriserad revisor 
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Lions Clubs International 
MD-101 Sverige 
Handikappfonden 
 
 
 
 
 
 
 


 


Käre Distriktsguvernör i MD-101 
 


Dags för Nyårslöften! 
Ett personligt och ett för Lions Handikappfond! 


 
Alf och jag vill komma loss ur startblocken! 


 
Du har startpistolen i Din hand! 


Du laddar med bilagd klubbinformation! 
 


Sedan aktiverar Du alla Dina klubbar genom att tända 
Nyårsfyrverkeriet! 


 


Målet heter: Respektera Handikapparkeringsplatserna 
Vem har bäst träffsäkerhet av Er? 


 
 
 


VI TILLÖNSKAR ER ALLA ETT GOTT NYTT ÅR                        
med fina insatser inom det lokala Handikappområdet! 


 
    
 
 


Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson             Alf Bakken             Alf Bakken             Alf Bakken             Alf Bakken    
        Ordförande                    v.Ordförande 
 


30 december 2005 
 
 
 
 
 
 


 


 
Börje Jonson,   Benskedsvägen 22,   831 61  Östersund,   Tel. 063-516870,   Mobil: 070-228 10 28,   e-mail: borje.jonson@home.se 
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Lions Clubs International 
MD-101 Sverige 
Handikappfonden 
 


Till alla Lion-Presidenter i Sverige 
 


Du har en fantastiskt stimulerande uppgift om Du vill!! 
 


Guvernörsrådet har givit sitt tillstånd att Alf och jag kan kontakta Dig direkt för att höja 
verkningsgraden i den av Riksmötet beslutade aktiviteten "Gör Din kommun tillgänglig för 
den funktionshindrade". 
 


Pilotprojektet pågår i Östersund och "delaktiviteten", som Du skall aktualisera heter                                                


"Respektera Handikapparkeringsplatserna". 
 
Läs mera om aktiviteten i nr 3 juni 2004. Där finner Du mycket intressant information om 
de möjligheter som finns inom aktiviteten. 
 
Handikapparkeringsplatserna är inte tillgängliga för dom som behöver dom. Det är många 
bilister som behöver upplysas om detta. Det handlar inte om att vara polis utan det handlar 
om att sprida information. Att på detta sätt vara medmänniska Lions insats i Östersund har 
betytt mycket. Från ett tillstånd av anarki till ordning och reda. Det vi Lions gör behöver 
inte alltid handla om pengar. Att vara medmänniska kan vara mycket större. I denna Lion- 
aktivitet kan Du göra en betydande lokal insats utan någon större påfrestning på klubb-
kassan, Du ger klubben en tydlig identitet, Du träffar en massa intressanta medmänniskor 
och klubbens nätverk breddas betydligt. Och Du hjälper dom som behöver hjälp! 
 


Det är en jätterolig aktivitet att jobba med. Det garanterar vi! 
 


Vill Du? Vi tror på Dig! Vi väntar på Din signal! 
 
Kontakta Alf eller mig,  så skall vi försöka att vara Dig behjälplig.
   
 
 


Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson                                Alf BakkenAlf BakkenAlf BakkenAlf Bakken    
Ordförande        v. Ordförande 
30 december 2004 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Börje Jonson,   Benskedsvägen 22,   831 61  Östersund,   Tel. 063-516870,   Mobil: 070-228 10 28,   e-mail: borje.jonson@home.se 
Alf Bakken,      Hjortronvägen 3,     780 40  Mockfjärd,   Tel. 0241-21069,   Mobil: 070-9803592,     e-mail: alf.bakken@telia.com 
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2004-11-29 
 


 
 


Till 
Guvernörsrådet i MD 101 Sverige 
Lions Clubs International 
Tappvägen 24 
168 65  Bromma 
 
 
 
Motion till Lions Riksmöte. 
 
 
Härmed översändes LC Karlskrona Jarramas motion till Riksmötet. 
Motionen föreslår att Riksmötet besluta ge Guvernörsrådet uppdraget att utreda möjligheten att 
reducera antalet former för medlemskap. 
 
 
Distriktsrådet i 101 SM beslutade vid sitt sammanträde 2004-11-09  
Att föreslå Riksmötet bifalla motionen. 
 
Motionen och Distriktsrådets protokoll bifogas. 
 
 
 
 
 
Med Lionhälsningar 


 
 
Åke Hultqvist 
Distiktsguvernör 101SM 
 
 
 
 
______________________________________________________________________________ 
 
Lions 101 SM  Telefon Hem Arbete  Fax  Mobil 
Åke Hultqvist  0382-202 03 0382-205 50 0382-205 56 070-21 20 551 
Hasselvägen 10570 02  Stockaryd E-post:ake-hultqvist@swipnet.se 
 
 


 
WE SERVE 


Lions Clubs International 
Distrikt 101 SM 
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Protokoll fört vid Distriktsrådsmöte nr 2 i Växjö den 9 november 2004 
 
Närvarande distirktsrådsledamöter: DG Åke Hultqvist, DS Bengt Almqvist, DK Lennart 
Polstedt. 
ZO 1 Christer Olofsson, ZO 2 Kurt Lindström, ZO 4 Einar Carlsson, ZO 5 Bo Sundström och 
ZO 6 Bo Håkansson. 
Framtidskommitténs ordförande IPDG Berne Fransson, Humankommitténs ordfröande IR Kjell 
Bladh och ungdomskommitténs ordförande YEC Johnny Berggren. 
Övriga: MO Göte Larsson, EO Johnny Orthagen, LFF Owe Johansson, DNO Edor Oscarsson, 
PR/info Torgny Rönnestad, IT Jan-Erik Thoft och Distriktsvalsnämndens ordföranden Sigvard 
Johansson. 
  
1. Mötets öppnande: 
Mötet inleddes med att de närvarande sjöng ’Lions stå stark’. 
Därefter hälsade DG Åke Hultqvist alla hjärtligt välkomna till verksamhetsårets andra 
distriktsrådsmöte och förklarade detsamma för öppnat. 
 
2. Val av justerare: 
Till att justera protokollet valdes ZO4 Einar Carlsson och ZO5 Bo Sundström. 
 
3. Godkännande av kallelse till mötet: 
Distirktsrådet godkände att kallelsen till nmötet var utsänd i rätt tid. 
 
4. Ärenden till punkten övriga frågor: 
Till punkten övriga frågor anmäldes: a) besök på zonmöten och b) Hong Kong. 
 
5. Fastställande av föredragningslista: 
Distriktsrådet beslutade att fastställa förslaget till föredragningslista med tillägg enligt punkt 4. 
 
6. Föregående mötes protokoll: 
Föregående mötes protokoll var justerat och utsänt samt lades med godkännande till 
handlingarna. 
 
7. Distriktsmötet i Ronneby: 
Distriktsguvernören rapporterade från distriktsmötet i Ronneby. På förmiddagen hade trevliga 
informationer lämnats och på eftermiddagen hade bra förhandlingar genomförts. 
 
8. Rapport från Zonordförandena: 
ZO 4 Einar Carlsson 
Ett zonmöte har hållits, där alla klubbar var representerade. En zonaktivitet var beslutad: 
insamling skulle göras till ’Hjärt-kärlstiftelsen i Oskarshamn’. Stäämningen i zonen är positiv. 
Nästa zonmöte kommer att hållas i januari 2005. 
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ZO 5 Bo Sundström 
Ett zonmöte har hållits och detta var välbesökt. En zonaktivitet har beslutats: handikappade 
ungdomar kommer tt delta i Lions Cup i Malmö. ZO har gjort en rekryteringsfolder, som skall 
delas ut. Ett klubbesök ör planerat. Nästa zonmöte är planerat till den 1 december. 
 
ZO 6 Bo Håkansson 
Ett zonmöte har hpllits. Ingen gemensam aktivitet är planerad. ZO har deltagit vid ett jubileum i 
Vimmerby. Nästa zonmöte kommer att hållas i januari 2005. 
 
ZO 1 Christer Olofsson 
Ett zonmöte har hållits och det var mycket välbesökt (alla klubbar var representerade och 28 
deltagare). ZO har målsättningen att Stegen 0 och 1 skall genomföras i alla klubbar. BZO 
kommer att väljas vid nästa möte. ZO har besökt två klubbar och tre är planerade. Nästa zonmöte 
kommer att hållas den 1 december. 
 
ZO 2 Kurt Lindström 
Ett zonmöte har hållits, där alla klubbar var representerade. En zonaktivitet är beslutad: 
klubbarna kommer att träffas den 29 januari för Lenhova-tävlingar. Samma dag kommer 
zonmöte att hållas. 
 
ZO 3 Jörgen Ohlsson 
ZO var inte närvarande. 
 
 
9. Rapport från distirktets fasta kommittéer 
Framtidskomiittén IPDG Berne Fransson 
LDC har hållit den sista utbildningen för ZO. En Leoklubb håller på att bildas i Sölvesborg. EO 
skall försöka bilda en Leo-klubb vid Högskolan i Kalmar. Berne Franssonoch Lennart Polstedt 
skall upprätta ett brev, som klubbarna kan använda och skicka till tilltänkta medlemmar. Brevet 
skall innehålla en inbjudan till ett informationsmöte om Lions. Distriktsföreträdare erbjuder sig 
att komma till informationsträffarna och genomföra Stegen 0. (Klubbarna bör kunna använda 
AK-medel för dessa träffar. Bör inte stå i protokollet.) 
 
MO informerade om att distriktet minskat med fem medlemmar till och med september månad. 
Men klubbarna redovisar att nya medlemmar väntas väljas in i år. 
 
Humankommittén Kjell Bladh 
IR Kjell Bladh redovisade att endast en fjärdedel av pengarna till ”Pengapåsen” har kommit in. 
Kjell Bladh uppmanade klubbarna att utse Melvin Jones Fellows och för att fortsätta skicka 
galsögon till Borensberg. Insamlingen till projektet Viljande är avslutad. Renoveringen av 
pojkhemmet skall vara klara i början av nästa år. I Maarja by kommer två elevhem att byggas i 
höst. Projektet är därefter klart. 
 
LFF Owe Johansson informerar om informationsfolder och affischer för Lions forskningsfond är 
gratis. Fondstyrelsen hoppas kunna dubbla stipendiebeloppet från 25 000 kronor till 50 000 
kronor. 
 
Ungdomskommittén 
DNO Edor Oscarsson informerade om kommande Lions Quest-kurser. DNO försöker få till 
stånd en informationsdag för skolledare, som skall betalas av distirktet. Pilotkursen på 
gymnasienivå kommer att genomföras i Väsjö den 3 december. DNO redovisade hur stora 
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kostnaderna för narkotikabruk är och hur betydelselfulla narkotikahundar är för bekämpningen 
av narkotika. 
YEC Johnny Berggren rapporterade från Ölandslägret rullar på. Katalogen med de 
internationella lägren har skickats ut. Målsättningen är att skicka ut 20 ungdomar från distrikt 
101SM. 
 
IT Jan-Erik Thoft 
Jan-Erik Thoft uppmanade ZO att skriva in bland annat zonmöten på hemsidans anslagstavla. 
Protokollet från senaste Distriktsmötet finns på nätet. Jan-Erik Thoft uppmanade tidigare 
distirtksguvernörer att skicka protokoll till honom, så att samlingen kan kompletteras. Det nya 
medlemsregistret avses vara i drift från och med nästa verksamhetsår. 
 
PF-info Torgny Rönnestad 
Torgny Rönnestad vill ha uppgift på kontaktperson i klubbarna senast den 1 decemb3er. Torgny 
Rönnestad har gjort ett förslag till verksamhetslan för PR/info, som klubbarna kan använda samt 
visade en informationsannons för Lions, som var sponsrad av företag och färmed gav ett 
överskott till Lions. 
 


10. Ekonomisk rapport 
Distriktskassören redovisade inbetalningarna från klubbarna. 
 
11. Motioner till Riksmötet 
Distriktsguvernören redovisare en inkommen motion från LC Karlskrona/Jarramas. 
I motionen föreslogs Riksmötet besluta att ge Guvernörsrådet uppdraget att utreda möjligheten 
att reducera antalet former för medlemskap. 
Distirktsrådet beslutade att föreslå Riksmötet att bifalla motionen. 
 
12. Val av distriktets ledarutvecklingsordförande 2004-07-01- 2007-06-30 
Distriktsrådet beslutade att utse Lennart Polstedt till ledarutvecklingsordförande för tiden 1 juli 
2004-30 juni 2007. 
 
13. Nomineringsfrågor 
Distriktsvalsnämndens ordförande Sigvard Johansson redogjorde för bestämmelserna för 
nominering och val av DG, VDG och ZO. Nominering för val till post inom MD skall vara 
Distriktsvalsnämnden tillhanda senast den 31 december. 
 
14. Frågor inför Guvernörsrådsmötet i Åhus: 
Punkten utgick. 
 
15. Bordlagt ärenden: Arbetsordningen 
Distirktsrådet beslutade att bordlägga frågan om att fastställa arbetsordningen. 
 
16. DM-arrangör september 2005 
Distriktsguvernören uppdrog åt Göte Larsson att utreda om distirktsmötet i september 2005 kan 
hållas inom Zon 4. 
 
17. Inkomna skrivelser 
Några skrivelser hade inte kommit in. 
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18. Övriga frågor: 
a. Distirktsrådet beslutade att zonmötena skulle besökas av Zon 1 Johnny Orthagen, Zon 2 Åke 
Hultqvist, Zon 3 Bengt Almqvist, Zon 4 Åke Hultqvist, Zon 5 Torgny Rönnestad och Zon 6 
Berne Fransson. 
b. DG uppmanade klubbarna att köpa Kongresslotter. 
 
19. Distirktsrådets sammanträden: 
DG informerade om att distriktsrådet sammanträder vid följande tillfällen: den 22 januari 2005 i 
Växjö klockan 10:00 och den 16 mars 2005 i Växjö. 
 
20. Mötets avslutning: 
IPDG Berne Fransson tackade DG för ett mycket väl genomfört möte. 
DG tackade Kjell Bladh för att han ordnat förtäringen för kvällen. DG tackade även de 
närvarande för ett konstruktivt distriktsrådsmöte och förklarade mötet avslutat. 
 
 
_________________________ 
Bengt Almqvist 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
___________________________________  __________________________________ 
Einar Carlsson     Bo Sundström 
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Motion till Lions Riksmöte 
 
Bakgrund. 
Det är en stolthet och en ära att få vara medlem i Lions club. Medlemskap i en global 
organisation med humanitära insatser som främsta mål kännetecknas av något stort. 
 
Att vara meldem ställer många krav på medlemmarna. 
Dessa krav, kombinerat med andra verksamheter som även de ställer krav, gör att man ibland 
ställs inför en valsituation. ”Skall jag vara kvar i Lions eller ….” 
 
Lions club måste vara ”up-to-date” för att kunna vara lockande för nya och gamla medlemmar 
och samtidigt msåte Lionsrörelsen vara så effektiv som möjligt. 
Detta gör att man regelbundet bör se över sina stadgar, verksamheter mm. 
 
I handboken står reglerat i normalstadgarna unde rpunkten ”meldemskap” om de olika 
medlemsformerna  som existerar inom Lions. 
I dagens läge kan en klubb ha inte mindre än sju (7) st olika sorters medlemmar. 
Det kan inte vara rationellt med så många olika sorters medlemmar. Det kan ställa till problem 
bland annat vad gäller medlemsuppföljning, utdebitering av medlemsavgifter etc. 
Inom Multipeldistrikt (MD) 101 finns medlemmar per 2004-10-05 fördelade på olika 
medlemsformer enligt nedanstående tabell: 
 
 
Medlemsform Mutipeldistrikt MD-101 Distrikt 101-SM 
Aktiv medlem 13763 1198 
Allmän medlem 198 26 
Hedersmedlem 49 5 (varav 3 i LC Karlskrona) 
Privilegierad medlem 486 76 
Ständig medlem 15 0 
Associerad medlem 6 0 
Ansluten medlem 68 6 
Totalt antal medlemmar 14585 1311 
Antal avförda medlemmar 201§ 8 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 


THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 


L I O N S   C L U B S 
LIONS CLUB     Karlskrona/Jarramas 
MULTIPELDISTRIKTET 101, SVERIGE 
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Förslag. 
Med hänvisning till att Lions club skall vara en rationell organisation föreslår Lions club 
Karlskrona/Jarramas: 


• Att Riksmötet ger Guvernörsrådet uppdrag att utreda möjligheten att reducera antalet 
former för medlemskap. 


 
 
 
 
 
 
Lars Fransson   Bill A. Fridström 
President   vice-president 


THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 


L I O N S   C L U B S 
LIONS CLUB     Karlskrona/Jarramas 
MULTIPELDISTRIKTET 101, SVERIGE 
 








 
 
 


"Funktionshinder med problem och möjligheter" 
 


Vi får träffa några mycket intressanta profiler som har erfarenhet. 
Dom kommer att på ett fascinerande sätt berätta om sin situation 
och diskutera olika möjligheter för den som är funktionshindrad. 
Det finns också problem i samhället, som kan vara en möjlighet                                              


för Sveriges Lions att göra stora konkreta insatser "på hemmaplan". 
 


På scenen möter Du:På scenen möter Du:På scenen möter Du:På scenen möter Du:    
David Lega, Sveriges Lions Bragdlejon 1997David Lega, Sveriges Lions Bragdlejon 1997David Lega, Sveriges Lions Bragdlejon 1997David Lega, Sveriges Lions Bragdlejon 1997    


Ambjörn Sandler, SverigeAmbjörn Sandler, SverigeAmbjörn Sandler, SverigeAmbjörn Sandler, Sveriges Lions Pris Livskvalitet 1998s Lions Pris Livskvalitet 1998s Lions Pris Livskvalitet 1998s Lions Pris Livskvalitet 1998    
Bengt Lindqvist, f.d. SocialministerBengt Lindqvist, f.d. SocialministerBengt Lindqvist, f.d. SocialministerBengt Lindqvist, f.d. Socialminister    


samt en av årets mest spännande Pristagaresamt en av årets mest spännande Pristagaresamt en av årets mest spännande Pristagaresamt en av årets mest spännande Pristagare    
 
 


Riksmötet i Halmstad 5 maj 2005 
  kl. 14.00 - ca 16.00 


 
 


Vill Du möta något oförglömligt? 
Då kommer Du till seminariet! 


 
Genom att försöka med det omöjliga 


Når man den högsta graden av det möjliga! 
August Strindberg 


 


VÄLKOMMEN! 
Börje Jonson 


Ordförande i Sveriges Lions Handikappfond 
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LIONS CLUB VAXHOLM 
DISTRIKT 101-U, SVERIGE 


 
DISTRIKTSGUVERNÖREN FRANK SMITH 
VASSUNDAGRÄND 8 
194 55  UPPLANDS VÄSBY   Vaxholm 2004-10-28 
 
 
 
 
MOTION CASA MIUNATA 
 
Lions Club Vaxholm framför härmed motionen att projektet Casa Miunata återupptas som 
Lions projekt. 
Verksamheten måste säkras så att samtliga mål som sattes upp vid plaerningen av 
ursprungsprojektet uppfylls och att verksamheten på sikt blir självärande. Det behövs pengar 
till lärarlöner och till investeringar för att utveckla verksamheten. En väsentlig uppgift är att 
söka slussa in de”färdigutbildade” i arbetslivet eller att verksamheter skapas för att barnen ska 
kunna driva rörelse av olika slag. En restaurang har bl.a nämnts. 
 
Många Lionsklubbar ger nu bidrag till verksamhten bl.a. till lärarlöner som är en förutsättning 
för att hemmet ska kunna drivas vidare. En uppgift för det nya projekt blir att samordna 
klubbarnas bidrag dör att Lions Sverige ska kunna få insikt i hur mycket pengar som samlas 
in och hur medlen används. 
 
 
Med bästa Lionhälsningar 
 
 
Stig Hallbygård 
President 
 
Telefon: 08-541 376 00 
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Motion från Lions Club Grillby till Riksmötet 2005 beslutat vid oktober månads 
ordinarie klubbmöte 2004 efter förslag från hjälpkommittén: 
 
 
 
LIONS har en unik väl fungerande hjälpverksamhet i så gott som alla världens länder på 
såväl lokala, regionala, nationella som världsomspännande plan. 
 
Världens resurser är idag mycket snedfördelade. Medel finns i de rika delarna av vår  värld 
som skulle kunna ge alla människor en dräglig standard. Trots det lider många i tredje 
världen, och möjligheten att få tillräckligt med mat och kläder samt utbildning etc är för dessa 
människor mycket begränsade. Allra sämst möjlighet att påverka sin situation har de fattiga 
barnen. 
 
Många lovvärda hjälpprojekt finnes inom LIONS-rörelsen på många plan. Dock finns, såvitt vi 
vet, ingen möjlighet att inom vår egen organisation få tilldelning av, eller överföra medel till, 
fadderbarn i tredje världen. 
 
Vi föreslår att riksmötet tar beslut om att ge uppdrag till guvernörsrådet att undersöka 
möjligheten att starta ett internationellt projekt inom LIONS-rörelsen med namnet: ”LIONS 
CHILDREN’S CARE”. 
 
Guvernörsrådet ges då mandat att försöka finna lämplig form för hur man kan förmedla 
kontakt med ”egna” fadderbarn inom LIONS som vi kan stödja genom att sända bidrag från 
våra egna klubbar. 
 
En stor fördel med ett sådant förfarande, istället för att nyttja andra redan etablerade 
organisationer, är bl.a. 
 
dels att inga onödiga administrativa kostnader urholkar lämnade bidrag som annars delvis 
försvinner hos dyra mellanhänder 
 
dels att man säkert vet att medlen verkligen når fram direkt till den hjälpsökande utan risk för 
förskingring etc. eftersom verksamheten skall ligga inom LIONS-rörelsen. 
 
dels att LIONS världsomspännande får ytterligare förbättrat renommé och position om 
projektet ”LIONS CHILDREN’s CARE” får en stpr omfattning och etableras internationellt.  
 
Det vore fantastiskt om ett sådant här projekt skulle kunna ”slå rot” på allvar i stor skala inom 
LIONS_rörelsen efter ett förslag från Sverige. 
 
Grillby 2004-10-28 
För LIONS CLUB GRILLBY 
 
 
 
Helena Hulting  Justus Wahlström 
 
 
 
 
 
 
 







Bilaga 66c 


 
Till Lions Guvernörsrådet i Sverige. 
 
Förra året lämnade vi in en motion till riksmötet med förordande om att verka för att försöka 
bilda en ny världsomspännande fadderbarnsverksamhet inom Lions egen organisation. 
 
Våra skäl till detta framgår av fjolårsmotionen som bilägges. 
 
Motionen avslogs efter rekommendation av guvernörsrådet bl.a. med motiveringen att det 
redan finns bra organisationer inom området ex.vis SOS-barnbyar. 
 
I vår motion hade vi ej angivit SOS-barnbyar som den organisation vi kritiserade. 
Eftersom SOS-barnbyar nu dock nämnts vid namn. Kan även vi vara öppna och omtala att 
det var just denna organisation vi avbrutit våra kontakter med (av angivna skäl – läs 
fjolåretsmotionen). Efter detta har även ytterligare missförhållanden framkommit bl.a. att de 
administrativa kostnaderna hos SOS-barnbyar är mycket höga, och att ett flertal mycket 
välavlönade personer finns bl.a. i München. Frågan är om vi inom Lionsrörelsen skall förorda 
att våra insamlade medel går till en sådan halvkommersiell organisation. Vi har ju trpts allt 
egna kanaler som kan nyttjas. 
 
Vidare motiverades avslagsyrkandet med att man ej kunde kräva att klubbar i länder med 
hjälpbehov skulle tvingas handlägga fadderbarnsverksamhet. 
 
Det har aldrig varit vår tanke med programmet ”LIONS CHILDREN’S CARE” att det skall  
påtvingas arbetsuppgifter på klubbar som de ej själva vill engagera sig i. Det finns andra bra 
sätt att arbeta inom Lionsrörelsen, och väl fungerande projekt av världsomspännande 
karaktär har funnits under åren ex.vis Sight First. 
 
Tanken kunde istället vara att bygga upp en världsomspännande fond där de enskilda 
Lionsklubbarna kan insätta pengar för fadderbarnsverksamhet. Givetvis måste sådan fond 
ha en kompetent styrelse som kan bedöma inkomna ansökningar. 
 
Alternativt kan man tänka sig ett register inom LIONS med fadderbarn som förordas av 
LIONS-klubbar i länder med god lokalkännedom om hjälpbehoven, och att de LIONS-klubbar 
som så önskar själva kan tilldelas fadderbarn via detta register. Därefter kan pengar från 
ex.vis vår klubb sändas direkt till de behövande utan höga mellanhandskostnader. 
 
Lösningen på hur uppnå målet med ”egna” fadderbarn inom LIONS-rörelsen är kanske ej 
någon av dessa angivna. Här kan finnas utrymme för förslag från dem som bättre än vi vet 
hur organisationen fungerar på det internationella planet. 
 
De senaste åren har vi ej haft några fadderbarn i vår klubb eftersom vi ej finner någon 
lämplig kanal för överföring av medel. Vi tycker detta är synd och vet att hjälpbehoven är 
enorma på vissa ställen. Här borde LIONS kunna hjälpa till, och jag tror också att vi sklle 
stärka LIONS position i världen om ett väl fungerande program med fadderbarn kunde 
startas. 
 
Med motiveringen: Skam den som ger sig, har vi till 2005 års riksmöte insänt en ny motion. 
 
Med vänliga LIONS-hälsningar 
 
För Lions club Grillby enligt månadsmötesbeslut 
 
 
Helen Hulting   Justus Wahlström 
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Motion från Lions Club Grillby till Riksmötet 2004 beslutat vid oktober månads ordinarie möte 2003 
efter förslag från hjälpkommiittén: 
 
Lions Club Grillby hemställer till Lions Riksmöte 2004 att besluta om att verka för att inom den 
egna Lionsrörelsen starta en världsomspännande fadderbarnsverksamhet för behövande barn i 
tredje världen under namnet: 
 


”LIONS CHILDREN’S CARE” 
 
Lions är en av få organisationer med kontaktnät såväl i insamlarländer som i länder där 
hjälpbehov finns. Detta ger en unik möjlighet att säkert, och utan kostnader utanför vår egen 
organisations kontroll, överföra insamlade medel direkt till de barn som har störst behov. 
 
 
 
Bakgrund till motionen: 
 
Vi har under senare tid letat efter lämplig fadderbarnsverksamhet i tredje världen att stödja 
inom Lions. Vi har dock inte funnit någon sådan verksamhet. 
 
Vår klubb har under många år haft 3 fadderbarn i Indien. Inbetalningar gjordes månatligen till 
en annan organisation med fadderbarnsverksamhet, och vi tyckte att det fungerade bra. För ca 
2 år sedan avbröt vi dock, efter beslut i Lions club Grillby, dessa betalningar av tre skäl: 
 
1) Vi fick information om att en stpr del av de insamlade medlen gick bort i administrativ 


kostnad innan de nådde de hjälpbehövande i Indien. 
 
2) P.g.a. bristande rutiner i den organisation vi använt försvann ett mycket stort belopp 


genom förskingring. 
 
3)  De 3 fadder-”barn” vi betalt för under många år hade uppnått en medelålder av 25 år, och 


trots det föreföll det inte som om organisationen hade avsikt att avbryta utbetalningarna. 
Enligt vårt förmenande måste det finnas andra personer (barn) med större behov. Vår 
avsikt var inte att avlöna vuxna personer, även om dessa kanske hade behov av ekonomisk 
hjälp. 


 
Grillby 2003-10-27 
 
 
 
Tina Axelsson  Helen Hulting 
President i Lions Club Grillby Sekreterare i Lions Club Grillby 
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Lions Club Vallentuna 


 
Motion till RM 2005 


 
Motion xx 
Angående fullföljande av MD projekt Tjernobyls barn/Novozybkov – Änglagård 
Under RM 2003 i Piteå antogs ovanstående projekt. Enligt projektplanen skall projektet vara verksamt 
fram till och med 30 juni 2006. Under 2003/2004 skulle insamlas en miljon SEK för att finansiera 
renovering av kvinnosjukhuset med BB i den sydryska staden Novozybkov. Fram till 30 juni 2004 
nåddes insamlingsresultatet tack vare allt fint stöd från våra svenska Lionsklubbar. 
 
Bakgrund: Staden är och kommer under oöverskådlig tid att vara drabbad av effekterna från 
katastrofen Tjernobyl 26 april 1986. På kvinnosjukhuset med BB avspeglar sig tydligt effekterna hos 
blivande mödrar, deras foster och födda barn. Kvinnorna behöver omfattande vård och behandling för 
att orka föda. De födda barnen är till 80% belastade med en eller flera sjukdomar som följer dem i 
livet. Kvinnosjukhuset med BB består av två byggnader, den Vita och den Röda. Denna helhet har vi 
valt att kalla Änglagård. Vi vill renovera kvinnosjukhuset med BB till en för Ryssland god standard. 
Redan i Piteå kom dåvarande IP Kay K Fukushima att intressera sig för det svenska prjektet. Genom 
projektledningen lämnades en ansökan om bidrag från LCIF. I juni 2004 beviljades ett bidrag med 
75.000 USD, avsedda för renovering av Röda byggnaden. 
 
Invigning av Vita byggnaden 11 september 2004 
Under 6-13 september besökte 17 Lions och Partners Novozybkov. De fick därvid närvara vid en 
mycket fin och känslomässigt stark invigning av Vita byggnaden. Tydligt framkom att Lions är de 
enda som lovat och håller löfte om stöd. Vita byggnaden är nu i bruk. Samtidigt gjordes en fördjupad 
inspektion av Röda byggnaden inför dess renovering. En svensk bygginspektör fann då, att det behöv 
ytterligare en miljon SEK, utöver de 75.000 USD frånm LCIF enligt ovan, för att på bästa sätt 
genomföra renoveringen av den Röda byggnaden. 
 
Övrig information: Projektet genomför från oktober 2004 en rad olika åtgärder i syfte att söka få in 
den miljon, som nu saknas. Särskilt skall ämnas försäljning av almanackor – ”Ett år för Änglagård 
2005” och vykort med teckningar, som gjorts av barn vid Konstskolan i Novozybkov. 
Samtidigt planeras ett antal inkomstbringande konserter, vars netto avses kunna bidra till strävan att nå 
saknade miljonen SEK. 
Projektet löper till 30 juni 2006. Det synes vara lämpligt att en lägesredovisning sker under RM 2005 
och 2006. Då bör även resultat och erfarenheter från konserterna kunna redovisas. 
 
Sammanfattning: För att kunna slutföra projektet Änglagård krävs, som ovan nämnts, ytterligare en 
miljon SEK. Därefter är kvinnosjukhuset med BB färdigrenoverat enligt den av RM i Piteå antagna 
projektplanen. Sjukhuset torde då vara en av Rysslands bättre kliniker, med rysk standard som grund. 
 
Förslag: Att RM beslutar att tillföra Lions projekt Tjernobyls barn/Novozybkov, Änglagård, en miljon 
SEK för att kunna slutföra renoveringen av kvinnosjukhuset med BB i Novozybkov. 
 
Om ovanstående åtgärder skulle inbringa hela eller stpr del av den ansökta miljonen, så kan 
motionen återtas eller kvarstå till reducerat belopp. 
 
 
LC Vallentuna 
 
 
 
Ulf Näsström   Ragnar Dahl 
President   Sekreterare 
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Lions Clubs International 
 
 
Multipeldistrikt 101 Sverige 
 
 
Tappvägen 24 
168 65  Bromma 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Motion till Riksmöte 
 
 
 
 
Från distrikt 101 A, Lions Club Smeden Eskilstuna inlämnas bifogad motion till Lions Clubs 
International’s, Multipeldistrikt 101, Sverige, Riksmöte 2005. 
 
 
Motionen som avser prostatacancer och föreslår en samlad aktivitet för denna sjukdom har 
behandlats och erhållit stöd, vid såväl distirktsmötet våren 2004, som extra distriktsmöte hösten 
2004 samt vid Distriktsrådsmöte i september. 
 
 
Tyresö den 15 november 2004 
 
 
 
 
Bo Sahlén 
Distriktsguvernör 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 







Bilaga 66e 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eskilstuna 03.10.30 
 
Till 
DG Jan E. Huldt 
Ärenden: Motioner 
 
 
Varje år drabbas ett stort antal personer i Sverige av protatacancer. 
Vår klubb föreslår därför en ”riktad/öronmärkt” insamling till medel för 
att bekämpa denna sjukdom. 
Kan det rent av bli en Riksaktivitet ? 
Kanske vore någon TV-kanal intresserad av att deltaga ? 
 
Bakgrunden till denna motion är: 
Att Prostatacancer är vår vanligaste cancersjukdom. 
Att Prostataproblem drabbar 80% av alla män. 
Att Männens okunnighet gör det bara upptcäks c:a 8000 nya fall/år. 
Att Prostatacancer är vår dödligaste cancerform. 
Att Nå ut till fler män som fått diagnosen prostataproblem. 
Att Göra pr4oblemet synligt i samhället. 
Att Det ges möjlighet till en egen screening (PSA-test). 
Att Allmän screening skulle förlänga livet på många män. 
Att Få likställighet  med bröstcancerkvinnorna i socialstyrelsens ögon. 
Att Sprida information som kan mana till efterföljd och de underlag för 
diskussion med läkare. 
 
 
Med Vänlig Hälsning 
 
 
Jan Strengell 
Lions Club Smeden Eskilstuna 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 


Eskilstuna 03 10 30  Lions prostatacancer 
 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
DISTRIKT 101-M, SVERIGE 
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Blodprovet PSA 
PATIENTINFORMATION 


 
 
 


Halten av PSA (Prostataspecifikt antigen) kan mätas i blodprov och användas för att upptäcka 
prostatacancer i ett tidigt skede. Det är emellertid inte visat att man genom att kontrollera PSA hos 
symtomfria män verkligen minskar deras risk at avlida i prostatacancer. Därför rekommenderar vi att 
man tar del av nedanstående information innan man beslutar sig för att kontrollera sitt PSA. 
 
Prostatacancer är den vanligaste cancerformen i Sverige. Risken att drabbas är omkring 8%, dvs en 
av tolv män får sjukdomen under sin livstid. Efterosm de flesta får sjukdomen vid hög ålder är risken 
att avliga i sjukdomen cirka 5% (en av 20 män). Risken att få prostatacancer ökar om man har nära 
släktingar som haft sjukdomen. 
 
Prostatacancer kan botas om den upptäcks innan den spridit sig utanför prostata-körteln. I ett så 
tidigt skede har sjukdomen sällan givit upphov till symtom, men halten av PSA i blodet är oftast 
förhöjd. Tyvärr förekommer förhöjda PSA-värden även hos en del män som inte har prostatacancer. 
Omkring var tionde man har ett förhöjt värde. Dessa rekommenderas ytterligare undersökning med 
ultraljud och provtagning med nålstick från prostatakörteln via ändtarmen. Hos en tredjedel av de 
som genomgår sådan provtagning finner man cancer. 
 
Cancertumörer i prostata som upptäcks hos symtomfria män på grund av ett förhöjt PSA-värde är 
vanligen små, vilket ger goda utsikter till bot med operation eller strålbehandling. Operationen för 
med sig en stor risk för impotens (ofta behandlingsbar) och en viss risk för urnläckage. 
Strålbehandlingen prslar impotens i runt hälften av fallen medan en del får lätta till måttliga 
tarmbiverkningar. I en del fall lyckas man dock inte bota pati3enten trots att cancern upptäcks med 
hjälp av PSA. 
 


• Hälsoundersökning med PSA kan alltså förbättra möjligheten till bot för män som utvecklat 
prostatacancer. Det finns emellertid även nackdelar med att kontrollera PSA hos symtomfria 
män. 


• D3et finns en risk att små, långsamt växande tumörer som aldrig hunnit att utvecklas till 
symtongivande cancer upptäcks och behandlas i onödan. Utan PSA-provet hade dessa män 
sluppit både utredning och biverkningar av behandlingen. 


• Åtskilliga män som inte har cancer får genomgå ytterligare undersökningar, ofta vid 
upprepade tillfällen, vilket kan leda till oro och obehag. 


 
Följande riktlinjer anser vi bör gälla för PSA-provtagning: 


• För män med symtomgivande prostataförstoring eller undersökningsfynd talande för 
prostatacancer ska PSA ingå i utredningen. 


• Män med två eller fler nära släktingar med prostatacancer kan rekommenderas årlig 
provtagning från 40-50 års ålder upp till ca 70 år. 


• Övriga män kan inte generellt rekommenderas att kontrollera sitt PSA, men kan efter att ha 
tagit del av ovanstående information på eget önskemål göra det mellan 50 och 70 års ålder. 
Äldre män och män med någon allvarlig sjukdom bör inte kontrollera sitt PSA annat än vid 
misstanke på prostatacancer. 


 
Sydsvenska prostatacancergruppen 
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Eskilstuna  03.10.30 
 
 
Motion ställd till: 
Distrikt 101 OM 
Jan E. Hulth 
 
 
Varje år drabbas ett stort antal personer i Sverige av Prostatacancer. 
Vår klubb föreslår därför en ”riktad/öronmärkt” insamling till medel för att bekämpa denna sjukdom. 
Kan det rent av bli en Riksaktivitet ? Kanske vore någon TV-kanal intresserad av att deltaga ? 
 
Bakgrunden till denna Motion är: 
 
Att Prostatacancer är vår vanligaste cancersjukdom. 
Att Prostataproblem drabbar 80% av alla män. 
Att Männens okunnighet gör det bara upptcäks c:a 8000 nya fall/år. 
Att Prostatacancer är vår dödligaste cancerform. 
Att Nå ut till fler män som fått diagnosen prostataproblem. 
Att Göra pr4oblemet synligt i samhället. 
Att Det ges möjlighet till en egen screening (PSA-test). 
Att Allmän screening skulle förlänga livet på många män. 
Att Få likställighet  med bröstcancerkvinnorna i socialstyrelsens ögon. 
Att Sprida information som kan mana till efterföljd och de underlag för diskussion med läkare. 
 
 
 
Med Vänlig Hälsning 
 
 
Jan Strengell 
Lions Club Smeden 
Eskilstuna 
 
 
_______________________________________________________________________________ 
Vid distriktsrådsmöte nr 3 i Kimstad, tillstyrktes motionen och rådet föreslår Distriktsmötet att ge 
humankommittén i uppdrag att utreda frågan och komma med förslag på åtgärder. 
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Information om patientföreningen Prostatabröderna 
Prostatabröderna är för närvarande över 700 st. Hela den idéellt arbetande styrelsen med en ”eldsjäl” till 
ordförande arbetar frenetiskt med alla förekommande arbetsuppgifter. 
Prostatacancer är vår vanligaste cancersjukdom, drabbar 80% av alla män. Varje år diagnostiseras över 7000 
nya fall. Årsavgiften i föreningen är 60kr. Att avgiften är så låg beror på att styrelsen tycker att ingen ska 
behöva bli avskräckt för avgiften och ej ha råd att vara med. Det är viktigt att vi blir många för att få mer 
tyngd i samtal med mydigheterna och när det gäller forskning. 
Det är tyvärr så att de flesta män som råkar ut för Prostatacancer inte vet om att vi finns. Med de begränsade 
resurser vi har blir det svårt att nå ut till allmänheten som vi skulle önska. Även icke drabbade kan ha stpr 
nytta av att känna till fakta, problem och konsekvenser i samband med prostatacancer. 
Tack vare enskilda givare t.ex. de som skickar en extra slant i samband årsavgiften så håller sig föreningen 
flytande. 
Det begränsar dock styrelsens idéer om att kunna förverkliga olika projekt som ligger i föreningens intresse. 
De viktigate är nedanstående fyra. 


1. Att nå ut till fler män som fått diagnosen prostatacancer bl.a. genom att få ut mer information till 
sjukhus och berörda läkare att det finns en stödförening som heter Prostatabröderna. 


2. Att mer pengar går till forskningen när det gäller prostatacancer. 
3. Att få möjligheter till egen forskning med tyngdpunkt lagd på matens betydelse och kan vissa ämnen 


ha cancerstrypande effekt. I Japan är procenttalet 2%. Vid flytt får de lika höga tal. 
4. Att det ges möjligheter till egen screening (PSA-test). 


 
Vad är Prostatabrödernas målsättning i stort. 


A. Ställa upp för /Gubbar” som så önskar. 
B. Bedriva utbildning 
C. Ta fram information 
D. Verka för bra samarbete med sjukhus och andra myndigheter 
E. Göra vårt problem synligt i samhllet. 


 
1 . Föreningen skickar ut en matriekl på ala medlemmar som förutom namn adress och tele-nr om med en 
kodbeteckning vilken typ och vilken behandling vedebörande har fått. Detta medför att man kan ta kontakt 
närmaste person med samma typ som man har själv. Att utbyta erfarenheter är ett sätt att lugna sina ofta 
upprörda känslor när man nyss fått besked att man har prostatacancer, i många fall har läkaren ringt och utan 
stödjande uppföljning. 
2. Minst fyra gånger på året får vi ett brev som innehåller matrikeljustering dessutom informaton som t.ex. 
senaste rön, det kan gälla mediciner eller mat som kan vara intressant för oss. Det han handla om att vi inte får 
några pengar från Cancerfonden eller Socialstyrelsen. Att bröstcancaerkvinnorna fick första halvåret 
föregående år en miljon kronor till stödverksamhet. Varför får inte vi ? Jo, vi har inte vågat ge pffentlighet åt 
vår situation och nu när vi vågar, har och får vi inga medel på grund av vår tidigare osynlighet. Ett ekorrhjul 
där rundgången måste brytas. Under året skickar vi ut runt 2000-försändelser och över 12 000.- går till 
frimärken. 
3. Vi skickar ut videoband som lån till alla som önskar. Dessa band som varierar mellan 20-35 minuters 
speltid förklarar olika problemställningar. Dessa band behandlar Prostata-förhårdnad, Hormonbehandling vid 
Prostatacancer och Smärta. 
4. Två gånger om året träffas vi på ett möte i Stockholm där det varje gång varit ett tema med fördragshållare 
läkare eller andra personer som direkt har anknytning till prostatacancer. På dessa möten finns även tid för 
frågor, diskussioner och även samtal sinsemellan. 
5. Vi har öppet en kväll i veckan mellan 17:00-19:00 i en lokal på Brännkyrkogatan 26. För lite mer 
informella samtal. 
 
Med den målsättning och detta program är det ett konstant bekymmer för styrelsen nämligen ”Pengar”. 
 
Hoppas att du hjälper oss att sprida stöd och kunskap. Bi aktiv, det är en billig försäkring. 
  
 Postgiro 901313-7  www.prostatabroderna.a.se 
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Varierande prognos vid upptäckten av prostatacancer  
genom ett enkel blodprov, manlig screening , kallat PSA 
 
 
PSA står för Prostata specifikt antigen. Blodprovet bygger på att prostata avger ett 
specifikt ämne och det betyder att man har en tumör. Ju höfre tal desto mer 
alarmerande. Risk för dottertumörer. PSA över 10 skall alltid undersökas av specialist. 
 
 
Prognosen är beroende av vilket stadium cancern upptäcks och hur pass elakartad den 
är. Bäst är om den upptäcks tidigt och har hög differentieringsgrad=relativt godartad. 
Ju senare den upptäcks ju lägre differentieringsgrad och sämre prognos. 
 
 
Det finns ingen säker metod som kan skilja snäla från elakartade tumörer på ett tidigt 
stadium. Man hoppas att i framtiden via tumörernas avrsmassa s.k. DNA-analyser 
kunna ge svar på detta. Då kanske endast de med ”inneboende” tendens att sprida sig 
behöver behandlas. 
 
Vi behöver lära oss mer om de faktorer som påverkar tumörbildning och tillväxt. För 
lite forskning inom området. 
Önsketänkandet är att hutta den gen i arvsmassan som påverkar cancertumören i 
prostata. Forskning i USA och Umeå pågår, men det är lite som att hitta en nål i en 
höstack. Vi kan bara hoppas. 
 
 
Bli aktiv, det är en bilig försäkring. Din enklaste insats är att stödja med valfritt belopp. 
 
Stödmedlem i föreningen Prostatabröderna kostar bara 60 kronor per år. 
 
 


Postgiro 901313-7 
Statligt kontrollerat 90-konto 








LC Perstorps styrelse 
OBS en justerad upplaga utskriven 041016. 
 
Motion från LC Perstorp till RM 05 
 
 
 
Vår erfarenhet från riksmöteshandlingar är att många av delegaterna inte helt har förstått vad 
motionen eller förslaget går ut på. Dessutom är det ofta att mindre än 50% av landets klubbar har 
av olika skäl har möjlighet att skicka delegater till RM. Detta gör att omröstningen inte resulterar i 
ett beslut som följer vad Sveriges klubbar vill. 
Vi har enbart RM en gång per år och ett felaktigt utfall av omröstningarna kan få negativa 
konsekvenser för medlemmarnas syn på Lions. Vårt förslag är att ZO och DG i respektive distrikt 
föredrager motioner och förslag på DR, Zon möten pch klubbmöten. Samtliga klubbar skall få 
motioner och förslag på remiss skriftligen via sitt distrikt och då gärna med eventuell förklarande 
text från vad som framkommit på DR och Zonmöten. DG kan få motioner sig tillsänt innan det 
kommer i tryck i The Lion. Klubben skall sedan per mail eller i förekommande fall per brev lämna 
uppgift på hur klubben ställer sig. Mail och brev skickas till DG eller annan som DG utser att 
sammanställa distriktets klubbars svar. Exempelvis redovisas på RM att 67% av distriktets 
klubbar stöder GR:s förslag eller den aktuella motionen. Om frågorna har tvingats ned på 
klubbnivå och klubbarna lämnar vidare sin syn på frågan ökar det demokratin i organisationen och 
klubbarna känner att de kan påverka. Svaren kommer då bättre att spegla hela distriktets syn och 
inte enbart idag DR:s syn på de aktuella motionerna och förslagen. 
 
 
Avståndet från GR, DR till klubb är enligt vår erfarenhet allt för stort. Viktigt att samtliga klubbar 
får möjlighet att ta ställning i för Lions viktiga frågor. Vi har demokrati men för att demokrati 
skall fungera måste det finnas en möjlig tvåvägskommunikation som når alla klubbar och gör att 
utfallet av omröstningar känns rätt. 
 
Våra stadgar och arbetsrodning säger att det är delegaterna på riksmötet som fattar beslut och 
denna motion har inte för avsikt att omgående ändra på detta. Vid omrötsningen på RM får nu de 
närvarande delgaterna en bättre bild på hur landets klubbar ser på frågorna och detta kan vara en 
vägledning vid omröstningen. Men när ovanstående förfaringssätt har fått verka några år och 
utvärderingen visar att det är en väg som landets klubbar vill gå kan det vara tid att låta resultatet 
av klubbarnas svar direkt ligga till grund för slutliga beslut. 
 
Vi föreslår därför att detta remissförfarande skrivs in i vår arbetsrodning att börja 
medverksamhetsåret 2005/2006. Viktigt att förfarandet införes under hösten 2005 så att 
omröstningen vid RM 2006 har följt detta remissförfarande. 
 
 
Lions klubb Perstorp 
 


 
 
Magnus Bexell LC Perstorp President 2004/2005 
 







 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokollsutdrag 
 
 
 
 
Vid distriktsrådet möte i Slöinge den 20 november beslutades: 
 
 
” § 12. Övriga frågor: 
 


a) Motion från LC Perstorp som i stort går ut på att ZO ska dra samtliga 
motioner inför kommande riksmöte på sina zonmöte. DR stöder förslaget.  
Bilaga 3. ” 
 
 
 
 
 
 
 
 


Huskvarna den 21 november 2004 
Åke Björkman 
DS 


 


Lions Clubs International 
Distrikt 101 SV 


 
______________________________________ 
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Annette Eiserman-Wikström 031-883673 (arb) annette@lsw.se 
Kullavägen 3B 031-883873 (fax) 
435 43  PIXBO 031-885690 (hem) 


Resultat och prognos 2004/2005 
       
       
MD101       
2004-2005       
  .3/12-04    
Intäkter Budget Utfall Prognos    
Nationella avgifter 3 455 1 711 3 422    
LCI Ersättning 268 108 268    
Avgift sem 4*1000*10 40 0 40    
Avgift VDG 5*1000*10 50 0 50    
Postpengar 1000*10 10 0 10    
Postpengar 25 25 25    
Tidningen The Lion 562 0 600 14700 x USD6,00 x 6,8  
Försäljning handbok 134 152 152    
Försäljning 70 54 70    
Ränteintäkter 50 23 23    
S:a 4 664 2 073 4 660    
       
Kostnader       
Personalkostnader 1 497 352 964 Mauds lön o arb avg till Tidningen 
Lokaler o drift 635 246 635    
GRO/GR/VU 343 157 343    
Riksmöte 229 11 229    


Nordiskt Samarbetsråd 200 63 256
NSR dyrare pga 
flygltider  


Convention o Europa Forum 137 143 143    
Kommittén för framtidsfrågor 330 106 330    
Kommittén för humanitär 75 32 75    
Komm för ungdomsprojekt 95 36 95    
Övriga kommittéer 0 21 95 60´enl tidigare beslut  
Riksvalnämnden 20 3 20    
Hedersrådet 2 0 2    
Marknadsföring 250 0 250    
Tidningen The Lion 562 319 868 Mauds lön o arb avg till Tidningen 
Handboken 134 132 132    
Avsättning ID-kandidat 2006-
08 30 0 30    
Oförutsett 11 0 11    
S:a exkl. avskrivn. 4 550 1 621 4 478    
       
Avskrivning m.m. 114 0 114    
       
S:a inkl. avskrivn 4 664 1 621 4 592    
Resultat 0 452 68    
Skatt  4     
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Annette Eiserman-Wikström 031-883673 (arb) annette@lsw.se 
Kullavägen 3B 031-883873 (fax) 
435 43  PIXBO 031-885690 (hem) 


Innevarande år. 
Resultatet visar inte på något särskilt anmärkningsvärt för tillfället. Den enda kommentaren 
jag gör är det faktum att dollarn är svag. Det är bra för klubbarna men påverkar ersättningen 
för tidningen. Ersättning för lön och kontor och annat gällande supplies kommer efter vad jag 
förstår i svenska kronor och påverkas inte av valutaförändring. Värsta scenariot är en dollar 
kring 6,00 vilket endast skulle ge 14700xUSD6,00x6,00= 529200.- vilket är mindre än förra 
året då vi fick 549084.- för tidningen. 
 
Bokslut 
Arbetet med bokslutet skall nu vara i slutfas. Jag har bokat in söndagen den 5 december med 
Jan Demuth för att titta över det sista. Eftersom VU har möte samma veckoslut passar det bra. 
Enligt Jans utsago ser inte revisorn i Kristianstad några problem med bokslutet. 
 
Enligt vår arbetsordning (§32 sid 69 Handboken) skall vårt bokslut lämnas till revisorerna 
senast den 1 december. I år gick jag igenom bokslutet med Jan Demuth i början på augusti. 
Finn Banggaard och jag var på kontoret helgen kring 21 september. Auktoriserade revisorn 
och så vitt jag minns lekmannarevisorn var på kontoret den 21 oktober. 
 
Att kräva att bokslut skall vara färdigt i augusti för bokslut i september kan låta sig göras, 
trots att vår arbetsordning inte kräver det, endast om alla reseräkningar, projekt, Riksmöte och 
så vidare verkligen är redovisade. I annat fall kan bokslutet bli synnerligen osäkert. Ett snabbt 
bokslut är inte att föredra framför ett säkert. 
 
Inte desto mindre kommer det i rutinpärmen föreslås ett arbetssätt så att bokslutet är färdigt 
med alla sina bilagor vid den tidpunkt vi finner lämpligt. 
 
 
 
Annette Eiserman-Wikström 
Controller 
MD 101 
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Rapport från Humankommitteen 10.1. 05 
 
 
Vid Riksmötet i Gävle liknade jag våra IR-projekt vid tre skepp som seglat i hamn. 
Sverigehuset i Maarja Village är under tak och invigningen beräknas omkring 26.1 O5. 
Viljandihemmet är under reparation - Alf Werner och Lennart Ahrnlund gjorde ett besök i 
början av december och fann att allt var på god väg- de fattade beslut om att reparera 
hemmets bastu och sanitära utrymmen . Lennart arbetar på att få fram mer sanitetsporslin till 
hemmet. 
 
Beträffande Novocybkov har Anders Rönnholm avlagt  ytterligare ett besök ett par dagar i 
december.-  Den nya budgeten står fast, som vid tidigare rapport- dvs att ytterligare en miljon  
SEK kommer att behövas för att få  det röda huset - gynekologkliniken och 
mödravårdcentralen i  acceptabelt skick.  
GR bad i Åhus Humankommitten att utforma ett förslag för hur projektet skall föras fram till 
sin  fullbordan och hur  den fortsatta insamlingen skall bedrivas och  framlägga detta för GR  
- mötet i Sundsvall. Efter godkännande kan sedan detta förslag framföras till RM i Halmstad. 
Den ekonomiska situationen är f.n. att det finns c:a 100 000:- som resultat av 
kalenderförsäljningen . I Pengapåsen  finns idag c:a 385 000:- 
 Om vi räknar med att kunna använda dessa  medel saknas till den ytterligare miljonen idag 
515 000, vilket skulle kunna nås om alla klubbar bidrog. 
 
 Nu har emellertid ”Tsunamin” dragit fram över oss alla - den största katastrofen i vår 
generation, omfattande ett stort antal nationer i sydostasien med materiella skador och 
förluster av människoliv.  Förlusten av liv har också drabbat många svenska turister, vilket 
gör denna  flodvåg till en nationell katastrof utan historisk motsvarighet. 
 Vår Lionsrörelse har svarat upp på ett sätt som  också saknar motstycke. Under loppet av två 
veckor samlade distrikten in mellan 6 och 5miljoner, förutom de 800 000SK som sänts iväg 
från vår Katastrofberedskap och som hjälpte LCIF att  bevilja ett femtontal emergency grants 
till  drabbade klubbar i Sri Lanka, Indonesien och Thailand. 
 
En grupp frivilliga lions har rest ned till Phuket och arbetar där vid RVs sida. En populär gåva 
till thailändska barn på ”Barnens dag” fick vi rapport om i  media- TV och press. 
 
 Många klubbar  har tagit egna initiativ till hjälp här hemma och  i  de drabbade områdena. 
 
 Att detta fantastiska resultat  blivit möjligt beror naturligtvis på det enorma gensvar som vi 
fått från allmänheten, men att idag komma och be om bidrag till ett sjukhusbygge i Ryssland, 
ett barnhem i Rumänien eller till Lions ”Pengapåse” torde vara en svårare uppgift. Här ligger 
alltså våra tidigare projekt  som vrak uppsköljda av flodvågen! Låt oss visa kraft även här så 
att beslutade projekt kan avslutas! 
 
Efter convention  i Hongkong skall ”Sight First II” dra igång- kommer vi att klara av också 
den  insamlingen- som siktar på 150 milj USD eller för oss c:a 3 milj inom åren 2005-07? 
 
 Vi har vår egen planerade varumärkeskampanj, som skall rulla igång efter RM i Halmstad. 
Vilket projekt som skall ingå i detta  är ej klart – fram till 26.12 ansåg vi att det självklart 
måste bli Novocybkov, men  även detta skepp  har  drabbats av flodvågen. Det förefaller  idag 
otänkbart att inte sätta ”Tsunami-offren” i främsta rummet. 
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 Ytterligare en fråga som kommit upp i samband med katastrofen är huruvida  Sveriges 
Lionrörelse skall söka medlemskap i  Radiohjälpens insamlingsorganisation för ”Världens 
barn” som planeras till två höstmånader vardera  2005 och 2006.. Vi har ju länge önskat att 
vara med i denna organisationen och många klubbar har  klagat  över att vi ”missat tidigare  
chanser”. Klarar vi  nu av den extra insamlingsbörda som kommer att läggas på klubbarna? 
 
Lions i Sverige står idag inför sin kanske största  uppgift hittills i sin historia. Det ankommer 
på oss att finna lösningar på många ekonomiska problem utan att rörelsen förvandlas till en 
ren insamlingsorganisation. Förnyelse av klubbliv, medlemskap måste fortfarande stå som 
märken på vår väg mot framtiden. 
 
 
 Humankommitten Björn Palmer, Jan Seebass, Rolf Pousard, Lennart Ahrnlund 
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Beslutskontroll 
Beslut rörande VU och GR 
 
Protokoll/ Datum Beslut Ansvarig Status Åtgärdat 
Paragraf     Datum 
 
2004-2005 
VU1§4 04-08-07 Summering av distriktens hjälpverksamhet. Se ovan 2002-2003 Maud N Nystart Påpeka för Håkan 
  Revidering av Direktiv/riktlinjer för NSR-AU Finn B klart  
  Fortsatt medlemskap i FRII behövs utredas Jan D  
  Mönsterskydd Röda Fjädern. Ta reda på period, priser, produkt, PRV. Klart 31/12 Cynthia  
  Inventarielista som underlag för avskrivningar Jan/AEW Pågår 
 
VU1§8  Resepolicy dvs när reser vem för vad. Informationsblad. Annette EW Kommer i rutinpärm 
 
VU1§10  Kravspec på suppliesförsäljare inför Siv E pensionering Håk J/L Löv klart annons  
  Utredning om televäxeln. Se §82. Jan/AEW  
  Säkerställning av e-postadresser. Spam-virus. ec@lions.se  IT/ Sune K Pågår 
 
VU1§13  Diskussion om lekmannarev deltagande på GR. Prata med J-E. Klart 31/1-05 Annette EW   
  Revisionsreglemente se VG:s Ove Hjalmarsson 
 
VU1§14  B: regler om hur utskick §28 och lionslogga. Information i tidningen     
  a) Ge stadgesekr uppdrag att utreda. Jämför med internationella regler.  
  b) Konsekvens av borttagande av § 28 i sin helhet. Klart den 31/1-05  
  C: Lions syften o Etik. Uppmana framtidskomm att ta upp i steg 0 o 1. Lars-Erik Nordgren   
  E: Lionslogga till begravningsbyråerna efter GR-beslut Jan skall ha möte 7 december  
  
 
VU2§18 2004-08-18 IT-gruppen skall ta in tre offerter från företag de utser. Sune K klart 12/11-04/GR 
 
VU2§19  Fylligare information om tre seminarier gällande EO/MO/RetO Lennart W klart 12/11-04/GR
  
 
VU3§24 2004-09-19 Utredning kostnad för AU-ledamot NSR AEW/Finn  klart 23/10-04/VU 
 
VU4§37 2004-10-23 Rutinpärm inklusive policy  AEW/Finn  
  Rutinpärm GRO Lennart Löf 
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Protokoll/ Datum Beslut Ansvarig Status Åtgärdat 
Paragraf     Datum 
 
VU4§39  Paragraf 28 tas upp på nästa möte. Se ovan. 
 
VU4§40  Arkiveringssystem. Cynthia ges arbetsuppgiften. Se även §82 Finn B Pågår 
 
VU4§45  Kjell Jonssons skrivelse till CC-gruppen samt placering av NSR i CC-gruppen Håkan J klart 12/11GR 
 
VU4§47  Projektredovisning och kontroll av desamma. Hum 
 
VU4§54  Annons om internationell fototävling i ”the lion” Maud N/Håkan 
  Håkan utser vinnare. 
 
VU4§56  Ärendelista o utskick till GR i Åhus Håkan/Finn klart 
___________________________________________________________________________________________________________________________________________ 
VU5§65 2004-12-04 A: projektplan för byggnad två Novozybkov. Projektgruppen 
  B: brev från Håkan till DG om positiv medlemsutveckling 
 
VU5§68  Björn Wahlenius skall kallas till GR i februari Håkan 
 
VU5§77  Resa Hongkong Håakn/Cynthia 
 
VU5§81  Fortsatt utredning Lionslogga på Minibuss DG Åke L 
 
VU5§84  B: Brevsvar till Soroptimisterna. Håkan J 
  C: Utbildning av personalen vGRO Lennart 
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Beslutskontroll 
Beslut rörande VU och GR 
 
Protokoll/ Datum Beslut Ansvarig Status Åtgärdat 
Paragraf     Datum 
 
2004-2005 
GR1§7 2004-07-06 Delegationsordningen. Håkan, Åke Lind o Ralph Ahlquist arbetsgr klart 13/7-04GR 
____________________________________________________________________________________________________________________________________ 
 
GR4§38 2004-08-28 IT-gruppen 3 offerter för medlemsregistret. Sune K klart 12/11-04GR 
 
GR4§42  A: motion RM o Convention vartannat år. Leif Dahlqvist, Frank Smith o Bengt arbetsgr 
  Grönvall som sammankallade. 
  B: Rikslotteriet. Peder Nordlund, Sven Steffner och Lars Edwards som  arbetsgr 
  sammankallade 
  C: varumärkeskampanj. Bruno Ahlqvist, Maud Nordell samt en från arbetsgr 
  Framtidskommittén som sammankallande. 
 
GR4§46  Kontroll hos FRII om lions logga är med i deras katalog. Klart 17/12? Jan D 
______________________________________________________________________________________________________________________________________ 
GR6§62 2004-11-12 Tillsättande av säljare. Lennart Löf, Ulf Svenzon och Bengt-Arne Bengtsson. Arbetsgr 
 
GR6§63  Utreda vilka expertfunktioner som skall utses av GR RVN 
  Förslag om hur ID-kandidat presenteras. RVN 
 
GR6§64  Stadgar i Forskningsfonden. Jan D 
 
GR6§67  Utreda regler för ”Pengapåsens” utnyttjande Hum 
  Förslag på slutfinansiering av Novocybkov Hum 
  Projektredovisning och kontroll av desamma. Hum 
  Utredning/utvärdering av ungdomsläger Ungd 
 
GR6§68  Läsvärdesundersökning en gång till Maud N 
 
GR6§70  Tältköp av klubbar till egna aktiviteter. Undersökning Katastrof 
  Utreda förutsättningar för Volontärer på resa med Räddningsverket Katastrof 
 
GR6§72  Inköp 4 lionsflaggor till RM eftersom en redan finns. Siv E 
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Protokoll/ Datum Beslut Ansvarig Status Åtgärdat 
Paragraf     Datum 
 
GR6§72  Utvärdera anmälningsprogram RM. IT-komm  pågår 
 
GR6§74  Motion RM o Convention vartannat år. Utredning skall läggas fram i Bengt G 
  februari inför GR 
GR7§82  B: Fråga om procentsats i förhållande till 0.94 Euro/medlem. Frågan bordlades 
  till nästa GR-möte. 
 
GR7§84  Frågan om§28 tas upp igen i februari. 
 
GR7§90  kommande invigning av Maarja Village. Vem och när? Håkan J 
 
GR7§91  2: Bruno Ahlqvist utsedd till reseledare för resan till Convention i Hongkong. Bruno A 
  Utbetalning till Finn B angående resan till Detroit enligt beslut. Annette E-W 
  4: Regler för kandidatur till ID åter till RVN Håkan J 
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Rapport om Maarja Village 


 
 
Lions  elevhem ”Sweden House” för mentalt och fysiskt handikappade barn och ungdomar i 
Maarja Village står nu färdigt. 
I andra halvan av februari har fem ungdomar och en husfru flyttat in. Huset skall  kunna ta 
emot 10 ungdomar. Vissa yttre arbeten färdigställs, när det blir vårligare. Samtidigt fortsätter 
bygget av det intilliggande NSR-huset, ”Scandinavian House”. Det blir klart i april. Den 
ursprungliga äldre huvudbyggnaden, som använts som bostad för elever sedan i höstas, har 
renoverats. Den har isolerats och fått centraluppvärmning. Byggnaden kommer att användas 
till byns administration och samlingslokaler. Den 30 april planeras invigningen av såväl 
”Sweden House” som ”Scandinavian House”.  
 
I planerna ingår att tillsammans med NSR-projektledningen söka bidrag från LCIF för 
uppförandet av hantverkslokaler i byn. Detta för att skapa möjligheter till fortsatt utveckling 
för ungdomarna.  
Ett tredje elevhem är under planering med finansiering från Tyskland. Socialministeriet bidrar 
till driftkostnaderna för Maarja Village. 
 
Tredje veckan i februari har en personalgrupp från Maarja Village besökt Uppsala. Avsikten 
med besöket var att gruppen skulle följa hur vi i Sverige arbetar med månghandikappade barn  
och ungdomar och ta del av vår policy ; metoder och tekniker. Gruppen besökte en rad olika 
skolor och institutioner. De fick också tillfälle att informera om Maarja Village vid LC 
Uppsala-Sävjas klubbmöte. Besöket har ingått i de ursprungliga projektplanerna och har 
betraktats som en kvalitativ åtgärd. 
 
Vår förhoppning i Lions är att Maarja Village ska bli en modell och ett mönster för 
handikappvården i Estland. Här ges de handikappade barnen och ungdomarna möjlighet till 
social gemenskap och utveckling som människor. Det dystra alternativet för dessa barn är 
annars att de flesta hamnar på åldringshem. Några kommuner har redan visat intresse för 
Maarja och gjort studiebesök. 
 
Kenny Jonson LCUppsala-Sävja, Björn Palmer IRD 
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 Slutrapport angående NSR- aktivitet i Balzio Silas Litauen. 
 
MD Danmark har sedan 2001 varit ansvarig för det samnordiska projektet rörande renovering 
av rehabiliteringskliniken i Balzio Silas- utanför Litauens huvudstad Vilnius. Projektledare 
har varit Flemming Meyer, som startade upp ombyggnaden av det gamla sjukhuset som ett 
klubbprojekt. Detta är utförligt beskrivet i Riksmötestrycket 2002 och 03. Projektet var 
planerat att bli färdigställt till 31.12 04 , men kommer p.g.a. visa förseningar inte att invigas 
förrän i maj i år. 
 
 Ägandeskapet  ligger hos Litauiska statens  handikappråd, och Lions har ställt villkor att 
sjukhuset endast skall användas för rehabilitering av handikappade. Skulle sjukhuset få annan 
användning kommer Lions investering, som uppgår till 1 miljon Euro att återbetalas. 
 
 Under sista året har skett en renovering av kök och matsal (finansierat av norska Lions), 
värmesystem, samt iordningställande av en extra våning på ett av patientbyggnaderna. Den 
terapibyggnad som skall hysa varmvattenbassängen har utvidgats. Bassängen är dock ännu ej 
färdigställd. Sjukhusets omgivningar har ställts i ordning. 
 
En sammanställning av kostnaderna visar ; 
2 NSR-projekt (113 000Euro) LCIF standardanslag (75 000USD) Lions Norge( 20 000Euro) 
Lions Danmark (20 000Euro) övriga nordiska Lions (15 000Euro) -  summa 1 miljon Euro. 
 
Danska Lions inviger sjukhuset i maj 05 och kommer att rapportera dess vidare utveckling till 
2010. 
 
 För Humankommitten Björn Palmer 
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Förslag angående NSR-projekt 2005-06 
Vid NSR-mötet i Borlänge  januari 2003 beslöts att Maarja Village skulle bli ett samnordiskt 
projekt med mål att bygga ett elevhem vid sidan av det som planerats av LC Upsala-Sävja och MD 
101-S. 
Uttag för svenska lions del har varit 0,94 Euro/medlem och år. Detta innebär för Sverige 
14,625Euro. som del i beslutat NSR-projekt. 
 
I mitten av oktober lades grundplattan till det nordiska huset i närvaro av de fem nordiska IRD. 
Huset beräknas vara färdigt för inflyttning av elever i april, då också det ”Sverige-huset” kommer 
att invigas (30.4). Det bebos sedan början av januari av elever. 
Den ursprungliga fastigheten, som använts som bostad för elever under hösten och förvintern 
undergår f.n. omfattande reparation med isolering och  centraluppvärmning. Denna byggnad 
kommer att användas till byns administration och samlingslokaler. 
 
Ett tredje elevhem är under planering med beräknad finansiering från Lions i Tyskland 
 
Man avser nu att gemensamt med projektgruppen för ”Sverigehuset” söka LCIF standardbidrag för 
att bygga upp en arbetsverkstad för eleverna i gårdens gamla stall och ladugård. Denna byggnad är 
idag en ruin utan tak - en vacker stengrund. 
 
Maarja village har en väl planerad driftsbudget och får också stort stöd av Estlands Lionsklubbar. 
Det kommer att bli en modell och ett mönster för omhändertagande och utbildning av 
handikappungdom i hela Baltikum. 
 
Vid IRD-mötet i Tallin 21.10 04 framlade Norges IRD Evy Einarsen ett förslag för nästa NSR-
projekt. Under åren 2005/06 och 2006/07 kommer man att tillskapa ett Nationellt Centrum för 
Cancersjuka barn i Minsk, Vitryssland. 
 
Bakgrunden är - liksom i vårt projekt ”Tjernobyls barn/Änglagård”- kärnkraftkatastrofen 1985 
vilken medfört en ökning av  cancer hos barn inom ett stort område av det forna Sovjet. På 
barncancersjukhuset , det enda i sitt slag behandlas årligen 3000 barn -  och vart år  tillkommer 
1200 nya fall! 
Sjukhuset har 300 sängplatser. Emellertid saknades en  avdelning för rehabilitering fram till 2001, 
då en liten enhet kunde upprättas i en gammal biograflokal. 
 Här kommer Norges distrikt K in i bilden. Man började stötta detta projekt med bidrag, samtidigt 
som man försökte finna lokaler, som var större och bättre lämpade. Man har hittills  investerat 72 
000Euro till  driftsbudgeten och 120 000 Euro för planläggning. I december 2003 kunde en ganska 
nedgången byggnad inom sjukhusområdet inköpas för den symboliska summan av 100 Euro. 
Reparation och iordningställande av  byggnaden är beräknad till 556 000Euro och skall genomföras 
på två år. 
 
Målet blir ett psyko-socialt rehabiliteringscenter för familjer med  cancersjuka barn. Ett 
avtalsdokument är utarbetat och undertecknat av Lions clubs International 104-N, Lions Clubs 
Belarus, Minsk kommun och rehabiliteringscentrum. 
Norska UD kommer att bidraga med utrustning och inventarier, ett LCIFbidrag kommer att 
ansökas. NSR kommer att bidraga med 60 000Euro under två år, Minsk kommun med 100 000Euro 
och  distrikt 104-K med 145 000Euro! 
Projektledare är PDG Erik Evang. 
 
Projektet antogs  vid NSR-mötet i Torshavn i januari 2005 och kommer att löpa till 2007, då det blir  
Sveriges tur att lägga fram ett förslag till  NSR -. projekt. 
Humankommitten föreslår att GR rekommenderar klubbarna att avsätta medel motsvarande 
10SEK /medlem och år under de kommande två verksamhetsåren. 
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Handbok 


 
Verksamhetsåret 2005-2006. 
 
Budget: Bygger på samma antal exemplar som tidigare år. Bygger även på samma distribution 
som tidigare år, dvs ut till distrikten direkt från tryckeri. Bygger också på fakturering ut.  
Pris: 104 000 kr.  
En ökning med 6%, vilket är lika med höjt papperspris.  
 
Arbetsgruppen med redaktör Maud Nordell samt Lars Edwards och Bo Sahlén i 
redaktionsrådet arbetar med Handboken för fullt.  
 
Tidplan:  
Deadline för faktakorrektur 31 mars. 
I april och maj sker layout (Maud Nordell)  
Vecka 18 går beställningsblankett ut till distrikten.  
Den 27 maj ska beställningarna var inne senast.  
27 maj korrektur nr 2 (sk stavfelskorrektur) 
13 juni, sista korrektur. 
Sista justeringar i layout vecka 24 och 25. 
Tryck vecka 26. (Veckan efter midsommar) 
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